

International Robotic Olympiad 2018
Hong Kong Science Park July 21, 2018

Welcome to the International Robotic Olympiad 2018!

To ensure all the competition items are carried out smoothly according to scheduled, we would like to solicit your attention and cooperation on the following:

1. **Appearance Design Competitions** – Participants of the Appearance Design competitions are requested to place their work on the display table before 10:00 am.
2. **Repair work** – all repairs must be carried out at the designated maintenance area.
3. **Disputes** – Any disputes arising during the match must be raised before it ends.
4. **Trophies Presentation** – Trophies of Appearance Design competitions will be presented on the stage at 12:00 noon. All other trophies will be presented at the end of each match hence winners are requested to follow the referee to the stage to receive the trophy after the match.
5. **Competition results** – results will be published 20 minutes after the match on our website: robotorghk.weebly.com
6. **Time** – The competition schedule may vary depending on the progress of each match. Participants are advised to reserve sufficient time for the match.

2018 機械奧運會國際賽
香港科學園 2018 年 7 月 21 日

歡迎出席 2018 機械奧運會國際賽!

為使各項比賽能按程序順利進行，有賴各參賽者的合作和留意下列事項：

1. **造型設計比賽** – 參賽者請於上午 10:00 前將作品放於展示枱上。
2. **維修** – 所有維修活動須在指定維修區進行。
3. **爭議** – 參賽者若在比賽進行期間有任何爭議，務必在該項比賽完結前提出。
4. **獎杯頒發** – 各項造型設計比賽獎杯會於中午 12:00 在頒獎台頒發，其他比賽項目獎杯會於該項目比賽完結後隨即頒發，故獲獎者須於比賽完結後跟隨裁判到頒獎台領獎。
6. **賽果** – 各項比賽賽果會於該項目比賽完結二十分鐘後在香港機械奧委會網頁公佈：robotorghk.weebly.com。
7. **時間** – 比賽時間會因應各項比賽進度而作出調整，參賽者須預留時間。